
Title (en)
Tube for the distribution of a paste with stripes.

Title (de)
Tube für die Ausgabe einer Paste mit Streifen.

Title (fr)
Tube pour distribution d'une pâte avec des rayures.

Publication
EP 0182725 A1 19860528 (FR)

Application
EP 85420196 A 19851028

Priority
FR 8416906 A 19841030

Abstract (en)
Tube comprising a head (1) and a skirt (2), both at least partially made of a plastic, the head (1) being moulded onto the skirt (2) and comprising
a neck (4) which carries an exit opening (5) and, optionally, a cap (6). The moulded-on head (1) comprises, in a single piece therewith, an inner
skirt (7) made of a plastic and carrying longitudinal slots (10). The invention applies to the distribution of pasty products for food, pharmaceutical or
cosmetic use. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un tube pour distribution d'une pâte avec des rayures comprenant une tête (1) et une jupe (2) toutes deux au moins en partie
en matière plastique, la tête (1) étant surmoulée sur la jupe (2) et comprenant un goulot (4) qui porte un orifice de sortie (5) et éventuellement
un opercule (6). Selon l'invention, la tête surmoulée (1) comporte une jupe intérieure (7) monobloc en matière plastique portant des fentes
longitudinales (10). L'invention s'applique à la distribution de produits pâteux à usage alimentaire, pharmaceutique ou cosmétique.
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